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                Kołobrzeg, dnia 27 kwietnia 2022 r. 
BRM.0002.50.2022.K 

 
Protokół Nr 50/2022 

 
z L sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 27 kwietnia 2022 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczący Rady. Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2022 o godz. 9:00, a zakończono  
o godz. 14:00. tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537 oraz z 2022 r. poz. 498), w związku art. 15zzx  

ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2095). Mieszkańcy zostali 

poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą 

transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju  

nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane 

stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 
budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2022 r., 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 
3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji 

Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów 
środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto 
Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przepisów porządkowych obowiązujących 
przy przewozie osób i bagażu taksówkami, oraz dodatkowego oznakowania 
taksówek, 

6) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków, 

7) w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do 
granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2022 oraz określenia sezonu 
kąpielowego, 

8) uchylająca uchwałę w sprawie sprzedaży działki położonej przy ul. Stanisława 
Dubois w Kołobrzegu, 
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9) w sprawie sprzedaży działki nr 43/2 obręb 6, położonej przy ul. Franciszka 
Morawskiego w Kołobrzegu, 

10) w sprawie sprzedaży działek nr 66 i 38/7 obręb 6, położonych przy  
ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu, 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu działek  

nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4 - część I, 

12) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  
"5-Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 
122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, 
obręb 18, dla terenów położonych pomiędzy ulicami: Jedności Narodowej, 
Solną i Kielecką, 

13) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Nr 8 - Uzdrowisko Zachód", dla działek  

nr 5/23 i 6/19 położonych w obrębie 1. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

wydatków w Biurze Prezydenta Miasta Kołobrzeg w latach 2019 – 2020. 

5. Sprawozdanie Prezydent Miasta za rok 2021 z realizacji zadań z zakresu ustawy  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023 w Gminie Miasto Kołobrzeg za rok 2021. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył L sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych: 
W posiedzeniu zdalnym o godz. 9:00 wzięło udział 21 radnych 
Obecni: 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Zbigniew Malinowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Bogusław Połowniak 
15. Piotr Rzepka 
16. Karolina Szarłata - Woźniak 
17. Danuta Wilk 



3 
 

18. Jacek Woźniak 
19. Dariusz Zawadzki 
20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Powitał wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad 
sesji. 

 
Protokół Nr 49/2022 z XLIX sesji, która odbyła się w dniu 30 marca 2022 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołów.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 21 radnych. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne. Lista radnych uczestniczących w zdalnych 
obradach L sesji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali:  
1) porządek obrad,  
2) projekty uchwał 
3) inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.   
 
Brak chętnych do dyskusji nad porządkiem obrad. 

 
Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją zostało 

przekazane do Rady także w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

Brak chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad. 

 
Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej 

dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2022 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu)  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu)  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
w głosowaniu. 

 
Brak chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian stawek 

dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Kołobrzegu w 2022 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR L/710/22 w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2022 r. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu)  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię 
przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja 
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 1 
osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

3. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu)  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub przy tym projekcie 
uchwały wstrzyma się od głosu.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Komisji  
i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR L/711/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na 2022 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (3 za, 0 przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu)  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię 
przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja 
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 1 
osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

3. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu)  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub przy tym projekcie 
uchwały wstrzyma się od głosu.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.   
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław 

Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR L/712/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 
uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych 
lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 
Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa Pełechata 

– Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Do projektu uchwały opinie wyraziły związki zawodowe: NSZZ „Solidarność” przy 

Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu i Rada Powiatowa OPZZ w Kołobrzegu. Oba związki nie 

wniosły uwag do projektu uchwały. Opinie stanowią załącznik do protokołu.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (7za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu)  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

2. Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu Komisji opinię 
przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (7za, 0 przeciw, 0 wstrzymało 
się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
w głosowaniu. 
  

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  
w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do 
bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie 
Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji. 
Wyniki głosowania: 
20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR L/713/22 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów 
Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych 
przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto 
Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo. 
 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przepisów 

porządkowych obowiązujących przy przewozie osób i bagażu taksówkami, oraz 

dodatkowego oznakowania taksówek 

W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa Pełechata 

– Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (7za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
w głosowaniu. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczącego Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  
w sprawie przepisów porządkowych obowiązujących przy przewozie osób i bagażu 
taksówkami, oraz dodatkowego oznakowania taksówek: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR L/714/22 
zmieniającą uchwałę w sprawie przepisów porządkowych obowiązujących przy 
przewozie osób i bagażu taksówkami, oraz dodatkowego oznakowania taksówek.  
 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto 
Kołobrzeg oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata-Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (7za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
w głosowaniu. 
 

Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto 
Kołobrzeg oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych obecnych na sesji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR L/715/22 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. 
 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na polskich 
obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2022 oraz 
określenia sezonu kąpielowego 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa Pełechata 

– Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Do projektu uchwały zostały dołączone opinie: Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska, 

Urzędu Morskiego w Szczecinie, Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

Wszystkie opinie były pozytywne i stanowią załącznik do protokołu. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Morska. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

2. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. Pan radny poprosił, aby w dyskusji udzielić informacji na temat sytuacji 
z ratownikami. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
w głosowaniu. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan Dyrektor MOSiR przekazał informację o sytuacji z ratownikami w sezonie 
kąpielowym. 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan Dyrektor MOSiR 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczącego Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wykazu 
kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg  
w roku 2022 oraz określenia sezonu kąpielowego: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 
Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Danuta 
Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Maciej Bejnarowicz, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR L/716/22 
w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic 
Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2022 oraz określenia sezonu kąpielowego. 
 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie sprzedaży 
działki położonej przy ul. Stanisława Dubois w Kołobrzegu 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa Pełechata 

– Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze w głosowaniu.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do projektu 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylającą uchwałę  
w sprawie sprzedaży działki położonej przy ul. Stanisława Dubois w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 
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Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR L/717/22 uchylającą uchwałę w sprawie sprzedaży działki położonej przy  
ul. Stanisława Dubois w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 43/2 obręb 6, 

położonej przy ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa Pełechata 

– Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu.  
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. Pan radny zasugerował, aby środki pozyskane ze sprzedaży tej działki 
przeznaczyć na inwestycje. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i poprze go w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do projektu 
uchwały i go poprze w głosowaniu. Pan radny dodał również, że tą wąską działkę 
warto zbyć na rzecz sąsiada i zbyć ją po cenie wyceny. Pan radny zapytał także  
o przebieg realizacji prac nad realizacją planu ul. Morawskiego. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
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 W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął 
dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczącego Komisji Budżetowo - 
Gospodarczej  
i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone i zarejestrowane na 
urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczącego Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

działki nr 43/2 obręb 6, położonej przy ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR L/718/22 w sprawie sprzedaży działki nr 43/2 obręb 6, położonej przy ul. Franciszka 

Morawskiego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 66 i 38/7 
obręb 6, położonych przy ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa Pełechata 

– Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz 
Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu.  
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i poprze go w głosowaniu. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do projektu 
uchwały i go poprze w głosowaniu.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczącego Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 
działek nr 66 i 38/7 obręb 6, położonych przy ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rzepka 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR L/719/22 w sprawie sprzedaży działek nr 66 i 38/7 obręb 6, położonych przy  
ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu. 
 
Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark 
Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136  
w obrębie 4 - część I 
 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji.  Komisja proponuje poprawkę o treści: 
„W § 25 pkt 2 lit.h wykreślić tiret pierwszy. Glosowanie poprawki: 5 za, 0 przeciw, 2 
osoby wstrzymały się od głosu. 
Komisja przeanalizowała także listę nieuwzględnionych uwag przez Prezydenta 
Miasta i podtrzymała rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta (załącznik nr 3 do projektu 
uchwały). Głosowanie: 2 za, 0 przeciw, 5 osób wstrzymało się od głosu. 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (3 za, 0 
przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu) i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały wraz z zaproponowaną poprawką. 
 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja przeanalizowała także listę nieuwzględnionych 
uwag przez Prezydenta Miasta i podtrzymała rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta 
(załącznik nr 3 do projektu uchwały). Głosowanie: 3 za, 0 przeciw, 5 osób wstrzymało 
się od głosu. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(4 za, 0 przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu) i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały wraz z poprawką Komisji Budżetowo – Gospodarczej i za 
załącznikiem nr 3 do projektu uchwały zawierającym rozstrzygnięcie o sposobie 
rozpatrzenia uwag złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za projektem uchwały 
wraz z poprawką Komisji Budżetowo – Gospodarczej.  
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za projektem 
uchwały wraz z poprawką Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub do tego projektu 
uchwały będzie zgłaszał poprawkę, która będzie propozycją dalej idącą niż poprawka 
zaproponowana przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił poprawkę o treści: 

„Wykreślić w całości zapisy § 25 (zapisy dla terenu elementarnego 1UZ,U) 

i konsekwentnie usunąć z projektu uchwały wszystkie odniesienia dla obszaru 1UZ,U: 

- w § 6 ust. 2, 

- w § 8, 

- w § 15 ust.1, 

- w § 19 wykreślić słowa ”oraz na terenie elementarnym 1UZ,U stanowisko 

dowodzenia dawnego radzieckiego lotniska w Bagiczu” i określenie „dla których” 

zastąpić określeniem „dla którego”. W tym samym paragrafie wykreślić podpunkt 2). 
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W załączniku graficznym do projektu uchwały przesunąć granicę obszaru objętego 

planem w ten sposób, ażeby wyeliminować z niego teren elementarny 1UZ,U. 

Pan radny w swoim wystąpieniu uzasadnił zgłoszoną poprawkę. 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady poinformował, że do wiadomości 

Rady Miasta wpłynął wniosek Pani Prezydent Miasta o wpis do rejestru województwa 

zachodniopomorskiego obiektu stanowiącego dawne radzieckie stanowisko 

dowodzenia, zlokalizowanego na terenie działki nr 4/177 w obrębie 8 miasto 

Kołobrzeg – Podczele przy ulicy Brzeskiej, kierowany do Zachodniopomorskiego 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Szczecinie. Radni otrzymali powyższy 

wniosek do wiadomości. 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczących Komisji  
i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad poprawką zgłoszoną 
przez Pana radnego Jacka Woźniaka, poprawką najdalej idącą o treści: 

„Wykreślić w całości zapisy § 25 (zapisy dla terenu elementarnego 1UZ,U) 

i konsekwentnie usunąć z projektu uchwały wszystkie odniesienia dla obszaru 1UZ,U: 

- w § 6 ust. 2, 

- w § 8, 

- w § 15 ust.1, 

- w § 19 wykreślić słowa ”oraz na terenie elementarnym 1UZ,U stanowisko 

dowodzenia dawnego radzieckiego lotniska w Bagiczu” i określenie „dla których” 

zastąpić określeniem „dla którego”. W tym samym paragrafie wykreślić podpunkt 2). 

W załączniku graficznym do projektu uchwały przesunąć granicę obszaru objętego 

planem w ten sposób, ażeby wyeliminować z niego teren elementarny 1UZ,U. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (11) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie przyjęła poprawki 

zgłoszonej przez Pana radnego Jacka Woźniaka. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Komisję 

Budżetowo – Gospodarczą o treści: w § 25 pkt 2 lit.h wykreślić tiret pierwszy o treści  

„- pomieszczenia handlu o łącznej powierzchni użytkowania w rozumieniu ustawy  

o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obszarach ochrony uzdrowiskowej oraz  

o gminach uzdrowiskowych do 400 m2,” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 

poprawkę Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

 

Radni otrzymali listę nieuwzględnionych przez Prezydent Miasta uwag wniesionych do 

wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Lista zawiera 12 uwag, które są również wyszczególnione w załączniku Nr 3 

do projektu uchwały z propozycją ich nieuwzględnienia przez Radnych. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, że jeżeli radni nie zgłoszą wniosku przeciwnego, to 

zarządzi łączne głosowanie w sprawie podtrzymania rozstrzygnięcia Prezydent Miasta 

Kołobrzeg w zakresie nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego 

wglądu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark wschodni” 

oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4 – część I. 

Pan radny Jacek Woźniak zaproponował, aby oddzielnie przegłosować tylko uwagę nr 1 

wniesioną 10.03.2021 r. dot. działki nr 4/177 w obrębie 8, w której wnioskodawca wnosi o: 

1. ustalenie w projekcie planu funkcji w zakresie przeznaczenia terenu: „usługi kultury – teren 

zabudowy historycznej – Stanowisko dowodzenia”; 

2. dopuszczenie możliwości lokalizowania tymczasowych obiektów budowlanych w celu 

obsługi funkcji podstawowej (np. handlowe, gastronomiczne itp.) 

 

Radni wyrazili zgodę na takie przeprowadzenie głosowania nieuwzględnionych uwag przez 

Prezydent Miasta. 

 



19 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi Nr 1 punkt 1 

o treści: ustalenie w projekcie planu funkcji w zakresie przeznaczenia terenu: „usługi kultury 

– teren zabudowy historycznej – Stanowisko dowodzenia”; 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Piotr 

Rzepka, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów nie uwzględniła uwagi 

Nr 1 punkt 1 i tym samym podtrzymała rozstrzygnięcie Prezydent Miasta w zakresie tej 

uwagi. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1 punkt 2 

o treści: dopuszczenie możliwości lokalizowania tymczasowych obiektów budowlanych  

w celu obsługi funkcji podstawowej (np. handlowe, gastronomiczne itp.): 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław 

Połowniak, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

nr 1 punkt 2 i tym samym podtrzymała rozstrzygnięcie Prezydent Miasta w zakresie tej 

uwagi. 

 

Przewodniczący Rady zarządził łączne głosowanie w sprawie podtrzymania rozstrzygnięcia 

Prezydent Miasta – załącznik nr 3 do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” 

oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4 - część I dot. 
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nieuwzględnionych uwag wniesionych do ww. planu (uwaga nr 2, uwaga nr 3, uwaga nr 4, 

uwaga nr 5, uwaga nr 6, uwaga nr 7, uwaga nr 8, uwaga nr 9, uwaga nr 10, uwaga nr 11, 

uwaga nr 12): 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podtrzymała 

rozstrzygnięcie Prezydent Miasta i tym samym nie uwzględniła pozostałych uwag:  

nr 2, nr 3, nr 4, nr 5, nr 6, nr 7, nr 8, nr 9, nr 10, nr 11, nr 12, wniesionych do 

wyłożonego do publicznego wglądu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 

136 w obrębie 4 - część I.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg 

„Ekopark Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4 – 

część I wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR L/720/22 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu 

działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4 - część I. 
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Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg "5Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 
122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 
terenów położonych pomiędzy ulicami: Jedności Narodowej, Solną i Kielecką, 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata-Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu)  
i zawnioskowała o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (5 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu) i zawnioskowała  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska i każdy z Członków będzie głosował indywidualnie. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Klubu, który przekazał, że zdaniem Członków Klubu ten teren należy 
uporządkować. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczących Komisji  
i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obszaru miasta Kołobrzeg "5Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 
122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, 
dla terenów położonych pomiędzy ulicami: Jedności Narodowej, Solną i Kielecką: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr 
Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Adam Hok, Zbigniew Malinowski, Bogusław Połowniak, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR L/721/22 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  
"5 Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 
122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenów 
położonych pomiędzy ulicami: Jedności Narodowej, Solną i Kielecką. 
 
Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Nr 8 - Uzdrowisko 

Zachód", dla działek nr 5/23 i 6/19 położonych w obrębie 1 

W imieniu Prezydent Miasta projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata-Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo - Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (6 za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu)  
i zawnioskowała o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (4 za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu) i zawnioskowała  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska i każdy z Członków będzie głosował indywidualnie. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Klubu, który przekazał, że Klub rozumie dążenie inwestora i Klub nie 
wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
Zdaniem Klubu, wszyscy przedsiębiorcy mają prawo być traktowani jednakowo. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 
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 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia: Przewodniczących Komisji  
i Przewodniczących Klubów Radnych zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu 
rejestrującym obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Nr 8 - 

Uzdrowisko Zachód", dla działek nr 5/23 i 6/19 położonych w obrębie 1: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Barwinek, Adam Hok, Zbigniew Malinowski, Bogusław Połowniak, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR L/722/22 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Nr 8 - Uzdrowisko Zachód", dla działek nr 5/23  
i 6/19 położonych w obrębie 1. 
 
Punkt 4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
kompleksowej wydatków w Biurze Prezydenta Miasta Kołobrzeg w latach  
2019 – 2020 
 
W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania z kontroli. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Klubu, który przekazał, że Klub ma pewne uwagi, co do wydatków i je 
przedstawi w dyskusji. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przeanalizował sprawozdanie  
z kontroli i się z nim zgadza.   
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub ma uwagi do kontroli i je 
przedstawi w dyskusji. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Adam Hok w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani Kierownik Biura Prezydenta Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów 
Radnych zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wydatków w Biurze Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg w latach 2019 – 2020: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Bogusław Połowniak, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wydatków w 

Biurze Prezydenta Miasta Kołobrzeg w latach 2019 – 2020. 

 

5. Sprawozdanie Prezydent Miasta za rok 2021 z realizacji zadań z zakresu ustawy  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023 w Gminie Miasto Kołobrzeg za rok 2021. 

 

Sprawozdanie zostało przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu.  

Sprawozdanie zaopiniowała Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. W imieniu 

Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie ( 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało 

się od głosu). Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował sprawozdanie. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przeanalizował sprawozdanie  
i będzie głosował za jego przyjęciem.  
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydent Miasta 

za rok 2021 z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023 w Gminie 

Miasto Kołobrzeg za rok 2021: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 

Prezydent Miasta za rok 2021 z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny 

i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2021 – 2023 w Gminie Miasto Kołobrzeg za rok 2021. 

Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
 

Sprawozdanie z działalności Prezydent Miasta zostało przedstawione Radzie w formie 

pisemnej i stanowi załącznik do protokołu.   

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie stojaka na rowery 

 

Pan radny Piotr Rzepka poruszył sprawę skrzyżowania ulicy Giełdowej z ulicą Dubois. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie opłaty planistycznej 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył dwie interpelacje: 

1) w sprawie poprawy oznakowania poziomego na ulicy Ratuszowej 

2) w sprawie aktualizacji tablic informacyjnych 

 

Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych poinformowała, że 

odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie w ustawowym terminie. 

 

Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący przekazał następujące informacje: 

 Prezydent Miasta pismem z dnia 11 kwietnia 2022 r. przedłożyła do wiadomości 

Radnych pismo zawierające informacje w sprawie zagrożenia zanieczyszczenia rzeki 

Parsęty w związku odprowadzeniem nieczystości z budowy galerii handlowej Karuzela 

w Budzistowie. 

 

 W dniu 31 marca 2022 r. do Biura Rady wpłynęło pismo Instytutu Pamięci Narodowej – 

Komisja Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu z dnia 18 marca 2022 r.  
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o ponowne przeanalizowanie nazwy bulwaru Jana Szymańskiego przez Radę Miasta 

Kołobrzeg. Powyższe pismo zostało skierowane do Komisji Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych. Ponadto Przewodniczący Rady pismem z dnia 6 kwietnia 2022 r. zwrócił 

się do Prezydent Miasta o przedstawienie stanowiska lub ewentualną inicjatywę w tej 

sprawie. 

 

 Prezydent Miasta pismem z dnia 15 marca 2022 r. przekazała do wiadomości radnych 

informację z wykonanych wyników finansowych spółek z udziałem Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2021 rok. Powyższa informacja została skierowana także do Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej. 

 

 Prezydent Miasta pismem z dnia 13 kwietnia 2022 r. zwróciła się do 

Przewodniczącego Rady z prośbą o wyznaczenie przedstawicieli Rady Miasta 

Kołobrzeg na Członków Komitetu Rewitalizacji. Po konsultacjach z Klubami Radnych 

zgodnie z § 3 ust.2 załącznika do uchwały Nr  IX/107/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

30 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji, Przewodniczący poinformował, że wyznaczył: Pana radnego 

Artura Dąbkowskiego, Pana radnego Przemysława Kiełkowskiego, Pana radnego 

Dariusza Zawadzkiego i Pana radnego Łukasza Ziębę, jako przedstawicieli Rady 

Miasta Kołobrzeg na Członków Komitetu Rewitalizacji.  

 

 Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie przesłała Uchwałę  

Nr K.50.261.2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

z dnia 13 kwietnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg za 

2021 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Opinia była pozytywna  

i została przekazana do Komisji Rewizyjnej, która obecnie bada sprawozdanie 

 z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2021 rok. 

 

 15 kwietnia 2022 r. do Biura Rady zostało doręczone prawomocne orzeczenie WSA  

w Szczecinie w sprawie skargi mieszkanki na Uchwałę Nr VI/73/19 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 19 marca 2019 r. w przedmiocie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

5 – Trzebiatowska”. WSA oddaliło skargę. 

 

 Pani Prezydent Miasta zaprosiła Radnych na spotkanie, na którym zostanie 

zaprezentowany efekt rocznych prac – projekt dokumentu Strategii Rozwoju Miasta 

Kołobrzeg.  

Spotkanie odbędzie się w dniu 10 maja 2022 roku o godzinie 17:00 w Regionalnym 

Centrum Kultury w Kołobrzegu przy ulicy Solnej 1. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 6 kwietnia 2022 r. 

zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg podjęte na sesji w dniu 30 marca 

2022 r. 

1. Uchwała Nr XLIX/693/22 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2022 r. – poz. 1571. 
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2. Uchwała Nr XLIX/695/22 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 położonej w obrębie 4 – poz. 1576. 

Uchwała weszła życie 21 kwietnia 2022 r. 

 

3. Uchwała Nr XLIX/696/22 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla działek nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 położonych 

w obrębie 4 – poz. 1574. Uchwała weszła w życie 21 kwietnia 2022 r. 

 

4. Uchwała Nr XLIX/697/22 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego wokół mola spacerowego - część 1 

– poz. 1575. Uchwała weszła w życie 21 kwietnia 2022 r. 

 

5. Uchwała Nr XLIX/707/22 zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia tytułów 

„Honorowy Obywatel Kołobrzegu” i „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” oraz 

ustalenia zasad i trybu ich nadawania i pozbawiania – poz. 1572. Uchwała 

weszła w życie 21 kwietnia 2022 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 7 

kwietnia 2022 r. poz. 1699 została ogłoszona Uchwała Nr XLIX/703/22 Rady 

Miasta Kołobrzeg z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na rok 2022. Uchwała weszła w życie 22 kwietnia 2022 r. 

 

 Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta cztery zarządzenia: 

1. Zarządzenie Nr 37/22 z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

2. Zarządzenie Nr 41/22 z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2022 – 2043. 

3. Zarządzenie Nr 42/22 z dnia 1 kwietnia 2022 r. w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

4. Zarządzenie Nr 43/22 z dnia 6 kwietnia 2022 r. w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady zapowiedział, że zgodnie z harmonogramem kolejną sesję planuje 

zwołać w dniu 25 maja 2022 r. i będzie to sesja absolutoryjna. 

 

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego Rady pisma zostały przesłane do Radnych 

drogą elektroniczną i stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko, który nawiązał do kosztów wydawania miesięcznika 

„Ratuszowa 13” 

 Pan radny Jacek Woźniak zapytał o koszty odbioru odpadów komunalnych 
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 Odpowiedzi udzieliła Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta  

ds. gospodarczych 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. 

 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął L sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Bogdan Błaszczyk 

 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 

 

 

 

 


